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 Forældrerepræsentanter: 

Niels Bjørn Warring (Formand) 

Daniel Schjerning  

Mette Kjær Petersen  

Nynne Helms Grandjean  

Jesper Zacho 

Janne Buch-Larsen  

Inge Sundby 

 

Eksterne repræsentanter:  

Marianne Agentoft 

Kirsten Kjær 

 

Suppleanter: 

Lars Ejerdahl 

 

Elever:  

 

Medarbejdere:  

May-Britt Klokkerholm 

Hanna Jönsson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Skoleledelse: 

Sigurd Brønnum 

Maria Buch 

 

Afbud:  

Inge, Daniel, Kirsten samt 

elevrådsrepræsentanterne 

 

 

 

 

 

 

 

Mødeleder 

Niels 

   Referent:  

Anders 

 

Ca. tid Punkt   Referat        

17.00  0 Godkendelse af dagsordenen. 

 

 

Dagsordenen er godkendt 

 

 

17.00 0 Meddelelser: 

SFO’en 

 

 

 

 

Elevrepræsentanter 

 

Skolebestyrelsesformand 

 

Skoleleder 

 

 

 

 

Der var SFO-fest for et par uger siden. 550 tilmeldte 

forældre og en rigtig god og afslappende aften 

Der er dd. blevet ansat tre medhjælpere i den stilling, 

der var opslået. Der var 107 ansøgere. 

 

Bortfalder grundet afbud 

 

Ikke noget 

 

Vi har ansat en lærer til den stilling, vi havde slået op. 

han ønskede en fuldtidsstilling, men sagde ja til vores 

barselsvikariat. 

Sigurd er med i en taskforce i forhold til det 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer 

 

Personalerepræsentanter 

 

specialiserede område. Her er der taget initiativ til at 

lave forsøg med selv at oprette en digital skole som 

hjælp til de elever, der af forskellige årsager ikke er i 

stand til at komme fysisk i skole i en periode. Yderligere 

information følger senere, når vi er kommet i gang. 

Vi har temauge i uge 41. Elevrådet kommer til at 

udgøre ”kommunalbestyrelsen. 

I ugerne 43-46 bliver parkeringspladsen brækket op og 

reetableret. 

 

Ikke noget 

 

Der er fokus på trepartsforhandlingerne med fokus på 

OK24. TR har fået henvendelser med bekymring om 

besparelser på CFU-området i forhold til lån af bøger 

og materialer. (CFU – Center For Undervisningsmidler) 

 

17.15 1 Trivselsråd og involvering  Inge og Sigurd har mødtes og har følgende oplæg til 

drøftelse.  

1. Vi drøfter i bestyrelsen hvad vi vil med trivselsråd – 

hvilken funktion de skal have samt deres 

snitflader op i mod bestyrelsen. 

 

2. Afhængig af bestyrelsens standpunkt beslutter 

skolen format for evt. afholdelse af 

informationsaften for medlemmer af Trivselsråd. 

En mulighed kunne være, at arrangere en aften 

hvor medlemmerne informeres om deres rolle og 

mandat men også inviteres til at videns dele og 

være en slags advisory board for den enkelte 



klasse læreteam men også for skolen som 

helhed. 

Bestyrelsens opdrag på baggrund af ovenstående er, 

at Trivselsrådet skal tage sig af de sociale aktiviteter for 

og omkring klassen. Trivselsrådets opgaver trænger til 

at blive præciseret. 

Der kan vælges andre forældre end forældrene fra 

trivselsrådene fra de enkelte klasser, der kan være med 

til sparre med bestyrelsen/skolen, og på den måde skal 

kunne repræsentere alle forældre i klassen – en 

tænketank. Der kan i forlængelse af 

planlægningsaften af skolefesten laves et 

miniarrangement, hvor disse personer bliver klædt på til 

opgaven. 

Skolen kommer med et oplæg på et senere tidspunkt. 

 

17.30 2. Praksisfaglighed i skolen  Niels kom med et oplæg til drøftelse.  

 

En god og konstruktiv debat blandt deltagerne på 

baggrund af Niels’ gode og informative oplæg. 

 

18.15 3. Skolevægring  Skolen giver en tilbagemelding 

skoleværingsproblematikken.  

Hvad og hvorfor opstår skolevægring? 

Hvilke indsatser iværksættes? 

 

Skolevægring er en alvorlig problematik, der fylder 

mere og mere i skolen. Her er det som oftest en 

problematik, der skyldes noget iboende i barnet. 

 



På Himmelev Skole har vi H-gruppen som et tilbud til de 

børn, der har skolevægring.  

Vi sender en lærer hjem til barnet for at skabe en 

relation med henblik på at få elever tilbage i skolen. 

Som udgangspunkt i et lille lokale tæt ved udgangen, 

men på længere sigt med et udgangspunkt rettet mod 

at skulle tilbage i klassen. 

Vi bliver ofte udfordret af, at der kan være lang vej til 

at få hjælp i f.eks. psykiatrien eller hos PPR. 

Her er initiativet med Roskildes Digitale Skole et godt 

alternativ til at fastholde eleverne i en eller anden form 

for et læringsmiljø. 

 

18.45 4 Nyhedsbrev Mette og Niels har mødtes. 

Tanken bag initiativet har været at skolebestyrelsen 

skulle lave et nyhedsbrev, der kunne være med til at 

informere om bestyrelsens arbejde. 

Mette & Niels har brain-stormet på, vad et sådant 

nyhedsbrev kunne indeholde - fx. 

 

- Information 

- Hvad laver skolebestyrelsen 

- Hvem er skolebestyrelsen 

- Nyt fra skolen 

- Hvordan går det med renoveringen 

- Opfølgning på mobilfri-skole 

- Konkret eksempel – bestyrelsens arbejde/debat om 

praksisfaglighed 

- HUSK i denne måned 

 

En generel orientering fra skolebestyrelsen om dens 



arbejde. 

 

Pt sender Sigurd et nyhedsbrev ud til alle ca. fire gange 

om året op til de store ferier. 

 

Der er et ønske om, at skolebestyrelsen skal være 

tovholdere på projektet. 

 

Nyhedsbrevet skal være med til at promovere 

skolebestyrelsens arbejde og kunne være et halvårligt 

skrift, der fortalte om årets arbejde. 

Indholdet skal selvfølgelig være afstemt med skolens 

ledelse. 

Nyhedsbrevet kan understøtte netop arbejdet med at 

være i en demokratisk proces. 

Nynne, Inge og Mette arbejder videre med projektet 

og kigger på et medie eller en form, der kan give 

mening/skabe interesse. 

 

18.50 5. Høringsvar budget  Høringssvaret er fremsendt og Niels orienterer kort om 

indholdet.  

Sigurd sørger for at sende det til forvaltningen. Der er 

deadline i dag d. 27. september. 

Bestyrelsen er enig i indholdet og synes, det er et godt 

høringssvar. 

 

18.55  Punkter til kommende møder  

 

 

Talentstrategi 

Karaktergennemsnit 

Evaluering af mobilpolitikken (julemøde) 

 



  EVT.  Ipad:  

Der et ønske om at kunne lægge dem på skolen i 

stedet for at skulle transportere dem til og fra hjemmet. 

Vi er udfordret i forhold til at skulle etablere rum, der er 

godkendt til opbevaring i godkendte sikringsskabe. 

 

Lærerens Dag:  

Der er et ønske om at anerkende lærerne den 5/10. 

Skolen sørger for morgenbrød, og giver sammen med 

det en hilsen fra bestyrelsen. Dette sker kl. 9:30. 

 

 

  

Niels Warring     Sigurd Brønnum 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  

 


